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ЗАПИСНИК 

СА 6. СЕДНИЦЕ ПРЕДСЕДНИШТВА 
ЗАЈЕДНИЦЕ ЕЛЕКТРОТЕХНИЧКИХ ШКОЛА СРБИЈЕ 

 

Шеста седница Председништва Заједнице електротехничких школа Србије одржана је 02. априла 
2023. године у просторијама Високе школе електротехнике и рачунарства у Београду. У раду седнице 
учествују: Небојша Соколовић, Вера Живанић, Драгана Рашић (која по овлашћењу застуба Бранка Суботића), 
Марјан Иванов, Мирољуб Сеничић, Ермидин Елезовић и Горан Станковић. 

Седница Председништва почела је у 11.00. 
Седницом председава Небојша Соколовић, председник Заједнице. 
Председник Соколовић, поздравио све чланове Председништва и констатовао да постоји кворум за 

доношење одлука и предложио је следећи: 
Д Н Е В Н И  Р Е Д  

 

1. Усвајање записника са 5. седнице председништва , 
2. Актуелности у средњем стручном образовању 
3. Припрема за 4. Седницу Извршног одбора ЗЕТШС 
4. Текућа питања  

 
Предлог дневног реда једногласно је усвојен након чега се кренуло на расправу по тачкама усвојеног  
дневог реда. 

Тачка 1. 

На предлог председавајућег записник са 5. седнице Председништва усвојен једногласно. 

Тачка 2. 

Председавајући Соколовић је рекао да је у припреми ове седнице ИО и Председништва имао 
разговор са помоћником министра Милошем Благојевићем и да ће информације до којих је дошао пренети 
на седници ИО јер је Милош Благојевић из оправданих разлога спречен да присуствује данашњој седници. 

Горан Станковић је додао да је он у среду, 29. марта, разговарао са Мајаом Тодоровић из ЗУОВ-а и да 
му је она потврдила долазак,  Радован Живковић је посло поруку да је спречен да присуствује седници. 

Соколовић је рекао да је он разговарао са Браниславом Ранђеловићем и да је он исто заузет и да не 
може да присуствује седници ИО. 

Соколовић је укратко прошао кроз актуелности о којима треба говорити: 
Припрема за пробну Државну матуру – биће организовани састанци са директорима средњих школа. 
Рад Секторског већа ИКТ – у процедуру осавремењивања ППНУ улазе образовни профили 

електротехничар рачунара, електротехничар информационих технологија и администратор рачунарских 
мрежа. 

Соколовић је подсетио да је на претходној седници Председништва и ИО најавио оснивање радне 
групе за енергетику и да је у претходном периоду на захтев Агенције за квалификацие и Канцеларије за 
дуално образовање у име Заједнице пријавио следеће чланове: 

Владимира Илића, дипл.инж.ел, Експерт за нове технологије (Организациони део Пренос електричне 
енергије) 



Проф. др. Александара Родића  - Руководиоца Цетра за роботику, Научног саветника Института 
"Михајло Пупин" – Београд 

др Александра Грујића, дипл.инж.ел. Академија техничко-уметничких струковних студија Београд 
Др Дејана Благојевића, Академија Техничко Васпитачких Струковних Студија Ниш 
Небојшу Соколовића, представника ЗЕТШС 
и Компанију  Energy Net д.о.о.  Нови Сад као заинтересовану компанију 
Зелена агенда - Соколовић је даље додао да је ГИЗ упутио позив представницима ЗЕТШС и ЗМШС да 

25. априла присуствују састанку са представницима ГИЗ-а у оквиру верификационе мисије која испитује 
могућност наставка подршке економском развоју Србије кроз наставка пројекта који се тренутно спроводе. 

План ангажовања – остварени су контакти са Милошем Благојевићем (Соколовић) и предложен 
састанак са представницима заинтересованих заједница, тема састанка би била обрачун норми и 
Правилник о норми наставника. Горан Станковић рекао да је у контакту са Тањом Славковић која је испред 
министарства задужена за контакт и координацију са COMTRADE-ом и са којом покушава да реши техничке 
проблеме и да га је Милорад Славковић контактирао у вези обрачуна норми. 

Тачка 3. 

Небојша Соколовић је још једном упознао присутне са предлогом дневног реда за 4. седнице ИО која 
је члановима ИО и председништва послат раније, укратко је прошао кроз сваку од тачака дневног реда са 
најзначајнијим стварима које треба рећи. 

Посебно се осврнуо на тачку дневног реда која се односи на Доношење одлуке о висини награде 
за наставника – ментора за освојено прво место на републичком такмичењу и предложио да се ова 
награда са 9.000 динара подигне на 10.000 динара. Сви присутни су се сложили са тим. 

Даље је рекао да у овом тренутку не постоји могућност да се и за наставнике који су менторима 
ученика који су освојили 2. и 3. место издвоје средства за награђивање јер чланарина коју плаћају школе 
годинама није повећавана. 

Соколовић је предложио и да се кординатрима такмичења такође увећа износ са 9.000 на 10.000 
динара. Сви прустни су се сложили са наведеним предлогом. 

Драгана Рашић се јавила за реч и рекла је кад су такмичења у питању постоји проблем јер се државно 
такмичење из физике поклапа са нашим регионалним такмичењем 29. априла и да има ученика не само из 
њене школе који су на шкоском такмичењу стекли пласман за регионално али да неће моћи да учествују 
због физике. Додала је да за ове ученике треба пронаћи неки модел и да им се омогући да не пропусте 
такмичење које организује Заједница јер се ради о квалитетним ученицима. 

Горан Станковић је додао да су му неке школе већ послале питање на исту тему и да је увидом у 
спискове позваних ученика на сајту Друштва физичара утврдио да из наше Заједнице имамо 30 позваних 
ученика првог разреда и 18 ученика другог. 

Соколовић је констатовао да се ови ученици нађу на листи пријављених ученика за регионало 
такмичење (у оквиру квоте коју свака школа има на основу Правилника) а да ће тим ученицима касније у 
оквиру проширења листе позваних на републичко такмичење и њима бити омогућено учешће.  

Горан Станковић је рекао да би приликом пријаве ученика у пријавни лист требало додати колону у 
коју би се унео ЈОБ ученика и да приликом достављања резлтата са такмичења такође треба уврстити ЈОБ. 

За тачку дневног реда Организација скупштине Соколовић је рекао да поред понуда које смо имали 
на 3. седници ИО сада имамо и понуду из Суботице са Палића у новоотвореном објкту одмаралишта где ће 
бити одржано и републичко такмичење и понуду из Врњачке Бање хотела Фонтана. 

Соколовић је рекао да је разговарао са председником ЗМШС Синишом Којићем и председницом 
Заједнице медицинских школа Србије Биљаном Бојанић и да су у начелу договорили да седнице скупштина 
ЗЕТШС и ЗМШС и Актива директора Заједнице медицинских школа буде у Врњачкој Бањи од 29. јуна до 2. 
јула. И ако је понуда у Врњачкој Бањи највећа ипак је Врњачка Бања туристичко место и у периоду 
одржавања седнице нуди више садржаја него остала места. 

Горан Станковић је рекао да под тачком представљања ЕРАСМУС пројеката немамо пријављеих 
школа. 

 

Тачка 4. 



Није било дискусије по овој тачки дневног реда. 
 
Након овога председавајући седнице Небојша Соколовић захвалио се члановима на учешћу у раду и 

затворио седницу. 
 
Седница Председништва завршена је у 11.55 часова. 

 
 
  

 ЗАПИСНИЧАР ПРЕДСЕДАВАЈУЋИ 

__________________ _______________________  
 Горан Станковић Небојша Соколовић, дипл. инг.  


